
   

Referat af bestyrelsesmøde d. 12.6.2025 

Deltagere: Anders, Christoffer, Kresten, Rie og Eva (ref.) 

1. Evaluering af generalforsamlingen 

Bestyrelsen er enige om, at det var en god generalforsamling. God debatlyst i en rar 
atmosfære. 

2. Havemandens opgaver og timeforbrug 

Generalforsamlingen besluttede, at der skal indgås en ny aftale mellem havemanden og 
bestyrelsen om opgaver og timeforbrug. Marttin blev genvalgt til havemand  på 
generalforsamlingen. Bestyrelsen inviterer Marttin til næste møde mhp udarbejdelse af en 
aftale.  

3. E post til formand og kasserer 

Der er brug for at få oprettet mailadresser til haveforeningens formand og kasserer. Som 
det er nu, foregår al korrespondance til private mailadresser. Det er for sårbart og også lidt 
besværligt, når der sker udskiftning på  posterne.  Vi undersøger, hvem der kan hjælpe os  
med det. 

4. Skilt med regler for boldspil 

Generalforsamlingen besluttede, at der skal sættes et skilt op på pladsen ved 
havemandens skur, hvor der står, at boldspil er tilladt mellem kl. 10 og kl.20. 

Bestyrelsen efterlyser kreative medlemmer, der vil stå for at få lavet sådan et skilt. 

5. Asketræet på fællesgrunden 

Der har været tvivl om, hvorvidt træet er dødt og bør fældes. Træet er sprunget ud og der 
er kun enkelte visne grene, så foreløbig får træet lov til at leve. 

6. Hække og ukrudt 

Bestyrelsen minder om, at hækkene langs stierne ikke må være højere end 1,80, og at 
stierne af hensyn til evt. redningskøretøjer skal være 3 m bredde. Der skal også luges 
under hækkene, så vandet kan løbe væk. 

Bestyrelsen kommer rundt i løbet af sommeren og følger med i, hvordan det står til. 

7. Evt.  

Udvalget vedr. udskiftning af bestyrelsesskuret er indkaldt til første møde 

Næste bestyrelsesmøde er d.14. august kl. 19  hos Kresten have 29 

 

 

 


